
LAVIA—NYT 
Medlemsblad for Lavia, København.  
Idrætsforening for handicappede. 
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H er hvor sæsonen 
stort set er forbi, ser vi tilbage 
på en sæson, der på mange 
måder lignede den foregående 
og dog alligevel ikke. 
Nye medlemmer er kommet til, 

og ingen af de gamle har forladt 
os, så afdelingen er blevet stør-
re HURRA for det. 
 
Som tidligere skrevet har vi haft 
2 hold tilmeldt ØBTU’s holdtur-
nering,. 
Holdenes placering  er som føl-
ger. 

Kreds 25  detaljeret stilling …  
 K V U T Score P 
1 HVKI 6 16 16 0 0 135-25 32 
2 Amager 10 16 10 2 4 108-52 22 
3 B 77 8 16 9 4 3 105-55 22 
4 Lavia 1 16 9 2 5 93-67 20 
5 Vig 3 16 8 3 5 91-69 19 
6 AIF 6 16 6 3 7 75-85 15 
7 Brønshøj 9 16 4 0 12 49-111 8 
8 Vallensbæk 3 16 3 0 13 50-110 6 
9 TIK Taastrup 5 16 0 0 16 14-146 0 

Kreds 24  detaljeret stilling …  
 K V U T Score P 
1 Kildeskoven 8 16 15 0 1 124-36 30 
2 Lavia 2 16 11 2 3 95-65 24 
3 Cito 1 16 11 1 4 97-63 23 
4 Brønshøj 8 16 6 6 4 92-68 18 
5 B 77 9 16 5 2 9 73-87 12 
6 Gentofte/U. 2 16 4 2 10 62-98 10 
7 Skelgården 3 16 2 5 9 67-93 9 
8 Amager 9 16 3 3 10 57-103 9 
9 Posten 2 16 4 1 11 53-107 9 

1. holdet  
(Jørgen, Erling, Morten) 

2. holdet  
(John, Georg, Poul) 

bordtennnis1 
side 1

20. juni 2004 21:36 
Opsætning
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Bordtennisud- valget 

 
En fjerdeplads til  
 
1. holdet og en anden plads til 
2. holdet, hvilket giver oprykning 
til serie 3 næste sæson for 2. 
holdet. 
 
Klubmester stående i år blev 
John, nr. 2 Jørgen og nr. 3 Er-

ling. Siddende vandt Lene.  
Pokalturneringen vandt 
John og nr. 2 blev Jørgen. 
Doubleturneringen blev 
vundet af Frank og Thomas 
to nye kommende stjerner i 
afdelingen. 
 

Er man interesseret i at deltage 
i nogle af afdelingens udad-
vendte aktiviteter, såsom ØB-
TU’s holdturnering, DHIF turne-
ring etc. er det nødvendigt at 
møde op denne dag da tilmel-
ding til de respektive forbund er 
påkrævet. 
 
Vi har ligeledes holdt vores sæ-

bordtennnis2 
side 1

20. juni 2004 21:37 
Opsætning
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Vi har haft 3 hold tilmeldt til Bowling Region Øst stævner i sæson 
2003/2004. 
 
Vi har haft en 
A –række som bestod af Jannie, Lars og Aage, 
C –række som bestod af Grete, Grete, Jens P, Jesper og Jens L (som har 
været reserve)  
R/A-række som bestod af Lene R, Marianne og Lene L-S. 
 
Vi har 3 stævner før jul og 3 stævner efter jul, og i ved det sidste stævne 
bliver der kåret en mester i hver række. Vi er alle 3 hold rykket en klasse 
op i år. 
 

I A-rækken har der været 6 hold med følgende resultat: 

 
            

Hold Kegler      /    X Point Nr.   
VA-BO 10374 274 142 113 1 F.M. 
Næstved    9911 233 131   98 2 F.M. 
I.F. Solrød    9528 203 131   86 3 F.M. 
Lavia København    9315 221   94   67 5   
Nakskov    9314 179 125  74 4 F.M 
Hillerød    9144 199 112  66 6   

Hold Kegler    /   X Point Nr.   
VA-BO 8240 163 62 144 1 F.M. 
Lavia København 7112 114 51 107 4 F.M. 
Haslev 6732 100 45  88 5   
Næstved 1 5273  83 43  58 6   
Næstved 2 6078  90 50  52 7   
KIFU 7090  78 74 111 2 F.M. 
Nakskov 7232 128 59 109 3 F.M. 
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A/R-rækken har været 2 hold med følgende resultat:: 
 
 
I Ramperækken er man 2 personer på banen og skal spille 4 serier på 2 ti-
mer. Vordingborg har ikke spillet de sidste 2 gange. 
 
Vi var så 2 hold der tog til Kolding den 15.maj. Rampeholdet var blevet 
svækkede, fordi Lene R. måtte med afbud p.g.a. sydom, hun ønskes rigtig 
god bedring.  
Vi kørte fra Grøndal Centret lørdag 
kl..9 og var i Kol- ding ved 12 ti-
den. 
 
Vi skulle spille kl.13-15, så vi fik 
noget at spise, inden vi skulle spille. 
Alle holdene spillede dårligt, så det må 
være banerne, der var noget i vejen 
med.  
 
Marianne og undertegnede blevet meget overraskede over, at vi blev nr.3.  

Hold Kegler   /   X Point Nr.   
Vordingborg 4294 152 35 25 2 F.M. 

Lavia København 6555 182 65 31 1 F.M. 

Hold C Kegler Nr. Hold Rampe/A Kegler Nr. 
VA-BO 1364 1 IH Ålborg 1133 1 

Viborg HIF 6 1312 2 IH Ålborg 2 1078 2 

Keglen 7 1230 3 Lavia København 1056 3 
Nakskov 1092 4 Hani Ka,os 1 1043 4 
Viborg HIF 4 1060 5 IH Ålborg 1   846 5 
Spangen 1 1060 6       
Lavia København 1047 7       
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Klubmesterskabet for 2004 har vi afviklet med hjælpe kegler, så det bliver 
lige for alle. Der spilles over 5 gange med 3 serier pr. gang. 

 
 
 
Ny klubmester er Marianne for siddende og Jannie blev igen klubmester 
for stående, hjertelig tillykke til jer begge to. 
 
Vi holder afslutning den 27. maj og starter igen den 12.
august  
rigtig god sommer til alle. 

 
På bowling afdelings vegne  

 
Lene Lund-Sørensen 

Stående Siddende 
Navn Hj.kegler Kegler I alt Navn Hj,kegler Kegler I alt 
Jannie   651,0 2104 2755,0 Marianne 1113,0 1633 2746,0 
Grete 1270,5 1387 2657,5 Lene L-S    640,5 2026 2666,5 
Jens P. 1092,0 1554 2646,0         
Lars   882,0 1638 2520,0         
Jens L. 1050,0 1441 2491,0         
Jesper 1123,5 1300 2423,5         
Hamid  976,5 1436 2412,5         
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Er der liv i universet?  
Er der liv i klubben? 

 
To store spørgsmål, der optager os alle. 

 

Jorden kalder alle med lyst til social og sportslig fritid! 
 

Findes der et sted med mulighed for at mødes i cyberspace? 
 

Ja! 
 

www.laviakbh.dk 

Lad os mødes på hjemmesiden. 
 

Se, hvad der foregår i de andre idrætsafdelinger. 
Fortæl om jeres sidste bedrifter. 

Send sjove billeder. 
Download Lavia-Nyt 

 
Er du forarget, engageret eller ved du noget -  brug temasiden! 

 
 

Send jeres indlæg, billeder eller temaer til  
 

bennik@vip.cybercity.dk 
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God sommer og på 
gensyn til august 

Lykke Christensen, formand 

S iden sidste Lavia Nyt har 
vi fået afholdt vores årli-

ge generalforsamling, hvor halvde-
len af bestyrelsen var på valg. Alle 
blev genvalgt og deriblandt mig 
selv. Jeg takker selvfølgelig for 
valget og glæder mig meget til de 
næste 2 år og arbejdet i 
Lavia. Samtidig vil jeg 
gerne takke alle som 
har støttet og hjulpet 
mig i det år, jeg nu har 
siddet som formand.  
 
Jeg synes, at det har 
været svært og hårdt i 
starten, men nemmere 
med tiden. Samtidig har 
det været inspirerende 
og sjovt, og netop derfor vil jeg 
gerne fortsætte mit arbejde i endnu 
2 år.  
 
På generalforsamlingen var der en 
livlig debat om flere emner, som 

der vil blive arbejdet videre på i lø-
bet af det næste år.  
 
Bl.a. har vi jo vores berømte ud-
valg, der skal kigge på vores ved-
tægter. Det har været en meget sløv 
start for udvalget, men jeg har fået 
lovning på, at de snart går i gang 
med deres arbejde.  

 
Ved sidste HB-møde fik 
vi så nedsat nogle flere 
udvalg. Hele to udvalg 
blev det til. Det ene skal 
i løbet af sommeren la-
ve et udkast til en ny 
brochure om Lavia, og 
det andet skal finde 
nogle retningslinier for 
egenbetalinger til stæv-
ner osv.  

 
Så man kan sige, at der sker noget i 
klubben udover alt det idræt, der 
stadig bliver dyrket. 
Med hensyn til idrætten, har vi des-
værre måttet lukke et varmtvands-

Fortsættes  
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svømningshold, nemlig det om 
mandagen. Dette skyldes, at der ik-
ke har været den store tilslutning til 
holdet. Ellers er det jo ved at være 
sæsonafslutning i alle 
afdelinger, og der er 
blevet afholdt diverse 
mesterskaber, som man 
forhåbentligt kan læse 
mere om i dette num-
mer af Lavia Nyt. Alle 
afdelinger er i hvert 
fald blevet anbefalet at 
skrive noget i bladet.  
 
Her til sidst vil jeg gerne komme 
med en lille opfordring/oplysning 
til alle afdelinger, der træner i 

Grøndalcentret. Vi skal huske at 
meddele evt. aflysninger til Grøn-
dalcentret, da de er meget på mær-
kerne og er ude efter vores træ-

ningstider. Det viser sig 
bl.a. i træningstiderne 
for den nye sæson, hvor 
vi har mistet et par ba-
ner til badminton og 
bowling. Derfor bliver 
vi nødt til at have fokus 
på dette, så vi ikke i 
fremtiden mister flere 
baner og lokaler.  
 

Jeg vil gerne ønske alle en rigtig 
god sommer, og vi ses i den nye 
sæson i starten af august. 
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Generalforsamling 2004 
Vi har desværre ikke modtaget et referat fra den ordinære generalforsam-
ling, men heldigvis har vi en række billeder. 
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M ens andre sad klistret 
til TV skærmen og kig-

gede på kongeligt bryllup, tog vol-
leyballafdelingen til Hamburg til 
det, der muligvis bliver det sidste 
stævne dernede. Deres sponsor Sie-
mens har ikke været villig til at for-

længe deres sponsorkontakt, og det 
kan meget vel være døden for stæv-
net i Hamburg.  
 

Hvis jeg skal være ærlig have jeg 
høje forventninger til vores spil og 

chancer i Hamburg. Vi havde et 
godt hold tilmeldt og med 9 spillere 
i alt, kunne vi ikke blive spillet 
trætte allerede efter de første kam-
pe. Men jeg måtte, som tiden skred 
frem, nedjustere mine forventnin-
ger, da det ene afbud tog det andet, 
og pludselig var der kun 7 spillere, 
der forlod Danmark. Et ikke så 

godt udgangspunkt, men spille 
skulle vi.  
 

Lørdag morgen startede det hele. 
Jeg vil egentlig ikke sidde og skri-
ve, hvordan hver kamp gik, fordi 
alle kampe lignede hinanden. Først 
vil jeg skrive, at vi tabte alle kam-
pene, men som træner vil jeg sige, 
at jeg er positivt overrasket over 
spillet. Som en af mine spillere sag-
de: ”hvis dette er bundniveauet, er 
vi da godt med!”. 
Og ja det er vi. Vi 

”Til bryllup” i Hamburg 

Lykke Christensen, træner (den lille positive) 

Fortsættes  
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spillede faktisk godt og også i lan-
ge tider rigtig godt, men vi mangle-
de lige det sidste. Det lyder som 
noget jeg har skrevet før, men med 
kun syv spillere og vores niveau, 

har vi bare ikke lige det sidste der 
skal til. Dertil skal man også lægge, 
at vi er del ældre på vores hold end 
på de andre hold.  
Men en god indsats fra alle spillere 
og alt i alt en god og hyggelig 
weekend.  
 
Jeg dog lige fremhæve en enkelt 
kamp, nemlig den sidste. Her prø-

vede vi noget vi aldrig har prøvet 
før. Vi måtte opgive en kamp. Vi 
havde inden kampen en spiller ude 
med en skade, så vi havde ikke råd 
til flere skader, men det skete dog 

alligevel. I midten af 2. sæt fik vi 
en skade igen, og så var kampen 

forbi, da man ikke kan spille med 5 
spillere. Det er ærgerligt at skulle 
tabe en kamp på den måde. 
 
Jeg vil gerne sige tak for endnu god 
weekend til alle mine spillere. 

Clic
k t

o buy N
OW!

PDF-XChange

w
w

w.tracker-software

.c
omClic

k t
o buy N

OW!
PDF-XChange

w
w

w.tracker-software
.c

om

http://www.tracker-software.com/buy-now
http://www.tracker-software.com/buy-now


HB møde torsdag d. 29. april 2004 
 
Dagsorden: 
 

1.   Orientering fra formanden. 
2.   Orientering fra kassereren. 
3.   Orientering fra vedtægtsudvalget. 
4.   Varmtvandssvømning (skal vi evt. slå nogle af holdene sammen). 
5.   Nedsættelse af udvalg  

1.   Ny brochure. 
2.   Egenbetaling til stævner og andet. 

 
6.   Vederlag (godkendelse heraf). 
7.   Nyt fra Lavia Nyt ved redaktøren. 
8.   Orientering fra afdelingerne  

1.   Badminton 
2.   Bordtennis 
3.   Bowling 
4.   Bueskydning 
5.   Fodbold 
6.   Snooker 
7.   Svømning 
8.   Varmtvandssvømning 
9.   Volleyball 

 
9.   Evt.  
 

Fremmøde til mødet:  
Mona (Badminton og FU), Erling (Bordtennis), Jannie (Bowling), Birthe 
(Bueskydning), Frank (Fodbold), Flemming (Snooker), Pia (Svømning), 
Lykke (Volleyball og FU), Martin (FU), Lene (FU) og Hasse (FU). 
 
Afbud:  
Jonna (FU) og Søren (Volleyball) 

 
1. Orientering fra formanden. 
Lykke havde en del breve, hun orienterede om.  
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Der er kommet et brev fra DHIF vedr. et projekt om voksne nydanskere 
og arbejdsmarkedet. Vi har ingen i klubben i øjeblikket.  
 

Brev vedr. årsmøde i Grøndalcentret og brev fra Allan Hein om, at han 
trækker sig fra haludvalget. Derfor skal vi finde en, som kan tage over og 
repræsentere klubben. Martin vil tage til mødet og stille op til en post.  
 

Brev vedr. DAI kredsmøde. Frank vil overveje, om han tager med. 
 

Brev vedr. FRIngo konference. Ingen kan deltage. 
Mail vedr. tøjsponsor til svømning. Pia og Mona vil kigge på mailen. 
 
2. Orientering fra kassereren. 
Lene delte en del af regnskab ud. Der er stadig 10 medlemmer, der skyl-
der i kontingent. Lene vil orientere afdelingerne om, hvem det er.  
Vi bruger lidt flere penge på det nye PBS system, men så sparer vi på por-
toen ved at sende girokort ud, og det er et meget nemmere system for Le-
ne. 
 

Der er kommet en ansøgning om ekstra bevilling af penge til nyt spilletøj 
fra fodbold. Den lyder på i alt 3500kr. De har ikke regnet det ind i deres 
budget for 2004, da de på det tidspunkt ikke viste om afdelingen skulle 
køre videre eller lukke. De 3500kr er bevilget til fodbold. Det er muligt, at 
de slet ikke skal bruge pengene, da de i øjeblikket arbejder på at få en 
sponsor, og det er næsten ved at lykkes. 
 

Bordtennis har ligeledes søgt om ekstrabevilling til tøj. De skulle have 
tænkt på dette dengang de lavede budget for 2004. Deres tøj er meget 
slidt, og ikke alle har tøj, oplyser Erling. Lykke mener, at vi kan finde et 
bedre tilbud end det bordtennis selv er kommet med. Lykke vil kontakte 
Sportsmate, som vi før har brugt og få et tilbud. I første omgang skal vi 
kigge på at tilbud på shorts og spillebluser. Træningsdragter må man selv 
sørge for. Der skal hentes et tilbud før vi kan kigge på, om vi kan bevilge 
hjælp til tøjet.  
 

Martin siger, at det måske ville være en ide at vi laver nogle regler om køb 
af tøj. Der kunne også være en egenbetaling på tøjet.  
 

Grethe Laksø har sendt en mail vedr. om vi vil sælge vores sidste 2 span-
de med Bocciabolde. Det vil vi gerne for 1000kr pr. spand. Lykke vil mai-
le til Grethe om dette. 
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Lene vil gerne på kursus i Winkas Pro (regnskabsprogram) til 800kr. Det-
te er ok. 
 

Lene vil gerne have, at afdelingerne afleverer bilag til §44 - midler senest 
d. 30. juni 2004. Vores ansøgning skal indsendes inden d. 15. juli 2004. 
 
3. Orientering fra vedtægtsudvalget. 
De vil efter HB mødet aftale en mødedato. Mere nyt til næste HB møde.  
 
4. Varmtvandssvømning. 
Varmtvandssvømningen om mandagen bliver lukket i slutningen af april. 
Grunden til dette er, at der kun er 2-3 deltagere pr. gang, hvis der overho-
vedet møder nogen op. Lene har orienteret træner og deltagere. Lykke vil 
skrive til DGI Byen. 
 
5. Nedsættelse af udvalg. 
a. Der er forslag om at vi selv laver et layout til en ny brochure og får et 
tilbud fra Freddy (trykker på Lavia nyt) på trykningen af dette. Lykke vil 
gerne deltage i udvalget. Hun vil spørge Søren og Benni, om de vil være 
med.  
 

b. Lykke, Lene og Mona danner udvalget, som skal kigge på regler for 
egenbetaling til stævner osv. 
Birthe oplyser, at der er regler vedr. dette, men de bliver ikke overholdt af 
særligt mange afdelinger. Dette er fortid, nu vil vi kigge på hvad vi kan 
gøre i fremtiden.  
Alle afdelinger, som har forslag til sådanne regler, skal aflevere dette til 
en af udvalgs medlemmerne hurtigst muligt. 
 
6. Vederlag. 
Vederlagssedlen for 2004 blev godkendt og der vil blive sendt et eksem-
plar rundt til alle afdelinger. 
Det er besluttet at beholde den højeste km. pris på 2,90kr pr. km.  
 
7. Nyt fra Lavia Nyt. 
Lene har undersøgt hvad det kommer til at koste i porto og administration, 
hvis vi skal have PostDanmark til at sende Lavia Nyt ud. Det kommer til 
at koste ca. 800 kr. pr gang. Det er ikke meget mere end, hvis vi selv skul-
le gøre det, og derfor er vi blevet enige om at lade PostDanmark klare op-
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gaven. Lene vil lave en aftale med PostDanmark og Freddy (trykker). 
Næste Lavia Nyt udkommer i juni. 
 
8. Afdelingerne. 
Badminton:  
 

Mona har ikke meget. Hun kæmper stadig en kamp om at finde ud af 
hvem, der spiller hvor. Grøndalcentret har meddelt os, at vi måske mister 
træningstider næste sæson pga. manglende fremmøde. Mona har talt med 
Grøndalcentret. Der er nok tale om, at vi mister den første tid om torsd 
gen. 
Bordtennis: 
Det er ved at være slut på sæsonen, og der er afviklet klubturneringer. 
Grøndalcentret har også været ude efter deres træningstider. Erling har talt 
med dem. 
Bowling: 
 

Det går godt, og der er gang i klubturneringen. Der er 2 hold, der skal til 
stævne i Kolding, FM. Børneholdet er nu helt lukket. 
Bueskydning: 
 

De har haft et samarbejde med Idrætsskolen for udviklingshæmmede. Det 
kører i 4 uger, i dagtimerne. Det er meget sjovt og slutter omkring d. 13. 
maj, og derefter går afdelingen udendørs og træner. Der er også her blevet 
afviklet klubmesterskaber. Resultater kan rekvireres hos formanden. Der 
har været uofficielt mesterskab for DHIF i marts. Her deltog 5 skytter fra 
Lavia. Birthe blev nr. 2 og Hasse nr. 3. 
DHIF har afsagt deres plads til OL, den plads som Birthe skulle have 
haft. Birthe har gjort indsigelse, men har ikke hørt noget endnu. Vi afven  
ter mere i denne sag. 
Fodbold: 
 

Spiller videre og har fået lov til at spille med i turneringen. Turneringen 
har haft svært ved komme i gang. Nu er den endelig kommet i gang. De 
leder i øjeblikket efter nye spillere. 
Snooker: 
 

RM er startet og vi klarer os godt. Der er blevet nedlagt en protest over 
vores borde. Det bevirker at vores hjemmekampe i foråret er flyttet til 
Vordingborg. Kommer der ikke nye klæder på inden efteråret mister vi 
vores hjemmekampe. Klubturnering er næsten færdig og pyramideturn 
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ringen kører stadig.   
Svømning:                           
 

Alle stævner er overstået. Thomas har vundet en masse sølv og bronze 
Der er blevet afholdt klubturnering under en del forvirring. Der er stadig 
en del uro internt i afdelingen, og der vil i løbet af sommeren blive afholdt 
et møde med deltagere fra FU, som et forsøg på at løse dette. 
Varmtvandssvømning:        
 

Det henvises til punkt 4 i dette referat. Ellers ikke noget nyt. 
Volleyball:                          
 

Vi skal til stævne i maj i Hamburg ellers træner vi på livet løs. 
 
Alle afdelinger skal være opmærksom på at aflyse baner og træningstider i 
Grøndalcentret, da vi ellers risikerer at miste haltider. De er meget op 
mærksomme i øjeblikket.  
  
9. Evt. 
Lene orienterede om, at hun har været med til Allan Heins 70års fødsels 
dag. Lavia gav gave. Hun skulle hilse fra Allan og sige tak. 
 
Martin har kigget på vores forsikring og spurgte om, hvilke værdier vi 
havde. I depotlokalet har vi 3 rifler og 1 luftpistol. Derudover har vi 1 
bordtennisbord, 2 snookerborde, 1 computer, 1 digital kamera og diverse 
materialer i bueskydning. Alle afdelinger bedes melde til Martin, hvor  
meget disse materialer er værd.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Lykke Christensen d. 1. maj 2004.  
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Oplevet, deltaget og skrevet af: 
Jesper Meldal 
BOWLING AFD. 
 
 

V i mødtes ved det runde 
bord i Bowlinghallen 
Da vi havde fået samlet 
tropperne skulle biler-

ne pakkes, Jannies bil skulle have 
Rampen med på taget + kørestole 
og tasker, så da alt var pakket i bi-
len, lignede den en rumraket, der 
skulle på charterferie til månen.  
 
Vi fik aktiveret hestekræfterne og 
satte i første omgang kursen mod 
Øresundsbroen.  
Da vi ankom til broen, blev vi mødt 
af en tæt tåge, det var nærmest en 
slags havregrød. 
 
Men det lykkedes at finde Malmø, 
og sandelig om vi ikke også fandt 
vores HOTEL ”NOBLE HOUSE”.  
 
Vi fik pakket ud og tildelt vores 

værelser, Jens og jeg fik tildelt 
"brudesuiten".  
 
Da vi så havde fået børstet rejsestø-
vet af, blev vi enige om at mødes i 
vestibulen for derefter tage ud og 
spise.  
 
Jannie, Jens, Lene, Åge, Marianne 
og jeg tog på vores mexicanske re-
staurant, mens Grete og Jens tog på 
Jensens Bøfhus.  
 
Senere på aftenen mødtes vi på ho-
tellet, hvor der blev serveret ægte 
"Jannielavet " kaffe. Marianne og 
Åge havde småkager med. 
 

malmø1 
side 1

20. juni 2004 21:39 
Opsætning
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Nu var det sengetid for os alle, så 
vores rampepiger kunne være fri-
ske til lørdagens fight.  
Inden vi tog af sted må morgenbuf-
feten lige nævnes - der var alt til 
faget hørende.  
 
Pigerne skulle spille kl.11.00 , så 
der var lige tid til for Jens og mig at 
finde "Valentines" gaver til vores 
koner. 
Vi fandt også den lokale GEORG 
JENSEN, men det, vi fandt, er en 
hemmelighed, dog kan det siges, at 
det ikke fylder så meget. 
 
Tilbage til hotellet og af sted til den 
svenske udgave af Grøndalscente-
ret, blot med den forskel, at der var 
en frygtelig masse trapper og kun 
en elevator bestemt ikke handicap-
venlig.  
 
Vores dygtige træner kan bare det 
der, de fik da også "noget gyldent" 

om halsen - bravoooooo piger. Så 
blev det lørdag aften.  
Jannie, Lene, Jens og jeg ville på 
vores Pizzeria, Jannie mente det lå 
lige om hjørnet, det var et hjørne på 
ca.½ time. Jens var sulten, så han 
tog sig lige en familiepizza, vi an-
dre fik også go` mad.  
 
Næste dag skulle drengene spille, 
det var knap så godt, men vi deltog 
og havde sjovt.  
 
Nu er historien snart slut. Nu var 
kursen mod København klar, og 
igen fandt vi Grøndalscenteret. 
 
Vi havde en sjov, spændende og til 
tider anstrengende tur og siger i kor  
 
 
PÅ GENSYN NÆSTE TIL MAL-
MØ OPEN 2005. 
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NAVNE OG ADRESSER  

FORMAND 
LYKKE CHRISTENSEN  
HUSUMVEJ 125, 3. TH.  
2700 BRØNSHØJ 
TLF. 38 81 44 34  
MOBIL 26 70 06 38  
E-MAIL lyks@orangenet.dk 
 

NÆSTFORMAND 
MARTIN RAABJERG 
GRÅBYNKEVEJ 28 
2700 BRØNSHØJ 
TLF. 38  60 70 71 
E-MAIL raabjerg@inet.uni2.dk 
 

HOVEDKASSERER 
LENE LUND-SØRENSEN  
DALBUGTEN 15  
2730 HERLEV 
TLF. 44 91 10 02  
E-MAIL  
lene.lund.soerensen@post.tele.dk 
 

SEKRETÆR 
JONNA POULSEN 
MATTHÆUSGADE 46B, LEJ. 148 
1666 V 
TLF. 38 88 86 61 
MOBIL 22 83 19 68 
 

MEDLEM AF FU 
HANS HANSSON 
H.P. OLSENS VÆNGE 8 
2630 TÅSTRUP 
TLF. 43 99 32 13 
 

SUPLEANT 
MONA NIELSEN 
KANSLERSGADE 14, 2. TH 
2100 Ø 
TLF. 35 42 78 38 
E-MAIL mnie@ke.dk 
 

Badminton: 
Mona Nielsen, tlf. 35 42 78 38 
E-mail mnie@ke.dk 
 
Bordtennis: 
Erling B. Hansen, tlf. 4491 3077 
 
Bowling: 
Jannie Wendelborg, tlf. 3630 2392 
 
Bueskydning: 
Hans Hansson, tlf. 4399 3213 
 
Fodbold: 
Frank Johannessen, tlf. 4492 4413 
E-mail: fjohanness@bksv.com 
 
Snooker: 
Flemming Valsgaard, tlf. 4373 9752 
flemming@post7.tele.dk 
 
Svømning: 
Pia Johannesen, tlf. 35 85 74 33 
piapop@lbq.dk 
 
Vanmvandssvømning: 
Hanne Hansen, tlf. 3860 7071 
raabjerg@pc.dk 
 
Siddende volleyball: 
Søren Sørensen, tlf. 3617 9667 
E-mail: Lindebugten@teliamail.dk  

FORRETNINGSUDVALGET : AFDELINGERNE : 
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Kære læser 
 
Det er jo ikke fordi 
jeg har tid til at skrive 
en leder - der er jo 
EM i fodbold - men 
det nytter ikke at ud-
sætte det, for så kom-

mer der Wimbeldon, 
Tour de France, OL 
og endelig somme-
rens vigtigste begi-

venhed Paralympics. 
Så tilbage er der kun 
at sige rigtig god 
sportssommer og pas 

på væskebalancen. 

Lavia - Nyt 
 
udgives af  
Lavia, København. 
Idrætsforening for handi-
kappede. 
 
Redaktion 
 
Søren Sørensen (ansv.)  
Benni Hansen 
 
Forside 
Vinderen af konkurrencen 
”Lær din formand at ken-
de” - Anders Jensen fra 
svømmeafdelingen får 
overrakt præmien af den 
gamle redaktør. 
(foto: Lykke Christensen) 
 
Annonceekspedition 
 
Søballevej 2 D, Veng 
8660 Skanderborg 
Tlf. 86 95 05 92 
 
Tryk 
Hørning Trykcenter 
 
Stof til Lavia - Nyt 
 
Søren Sørensen  
Lindebugten 70 
2500 Valby 
Tlf. 36 17 96 67 
Mobil: 26 85 43 09 
E-mail:  
lindebugten@teliamail.dk 
 
Næste nummer udkommer 
september 2004. 
 
Deadline for indlevering af 
stof er d. 6.8.04 
 
Manuskripter bedes frem-
sendt via e-mail. Vedhæf-
tede filer i Word-format. 
Hvis det ikke er muligt, da 
helst på en diskette med 
vedlagt udskrift. 
 
Hvis du ikke råder over en 
PC, så ring til mig. 
 
Artikler i Lavia-Nyt dæk-
ker ikke nødvendigvis re-
daktionens eller Lavia Kø-
benhavns synspunkter. 
 
 

Det er som bekendt me-
get vigtigt at drikke ri-
geligt, inden man kom-

mer ud for fysisk og 
psykisk opslidende stra-
badser.  
 

Man kunne selvfølgelig 
også smide TV-et ud ad 
vinduet og gå ud i som-
meren og nyde de lange 
lyse nætter. 
 

Se, det er jo helt op til 
dig selv.   
 

På gensyn til septem-
ber. 
 
Søren 

Clic
k t

o buy N
OW!

PDF-XChange

w
w

w.tracker-software

.c
omClic

k t
o buy N

OW!
PDF-XChange

w
w

w.tracker-software
.c

om

http://www.tracker-software.com/buy-now
http://www.tracker-software.com/buy-now


 
Lån kameraet og tag nogle billeder fra en træningsaften 
eller en turnering. 
 

Har du et indlæg eller en god ide, så kontakt os  
 
 

ring   
 

send en mail 
 

send et brev 
 

 
 

Eller kontakt os tirsdag ml. 18 og 20  
i Grøndalscentret, Hal K. 

 
 

Det er bare om at komme i gang  
- din dovne hund! 

Benni 
32 59 44 49 
bennik@vip.cybercity.dk 

Søren  
36 17 96 67  

lindebugten@teliamail.dk  
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Vi startede det nye år rask op med 
RM, før vi kom videre med klub-
turneringen. Allerede d. 28-29 fe-
bruar spillede vi første runde af 
RM i Grøndalcentret.  
 
Det blev en noget sej 
affære i siddende ræk-
ke, da Keld og Flem-
ming brugte en halv 
lørdag på én kamp, og 
Flemming og Preben 
fra Vordingborg brug-
te resten af dagen på 
deres, så Keld og Pre-
ben måtte på den igen 
om søndagen, hvad 
der burde være uhørt 
for at afvikle 3 kampe.  
 
Preben blev nr. 1.Flemming 2 og 
Keld 3, men videre til FM. 
 
Damerne spillede samme weekend. 
Her havde vi 4 med og manglede så 
2 kampe, som blev taget med til 

Vordingborg d. 13-14 marts sam-
men med herre åben, her havde vi 6 
med. Resultaterne af  de rækker 
blev som følger.  

 
Birgith 1 i handicap, 
Annelise nr. 1. Jonna  2 
og Doris 3. Og i  herre-
rækken blev Danny 
nr.1. Tonni 2. Leif 3. 
Svend 4. Alle går vide-
re til FM. Derudover 
blev Sten 5. og Bengt 
nr. 7. ganske flotte re-
sultater igen for LA-
VIA Kbh. Søndag den 
18. april manglede en 
enkelt kamp i herre 

åben, og derefter var der Regions-
møde.  
 
Det skal lige nævnes for god or-
dens skyld, at Vordingborg og 
Næstved allerede efter første stæv-
ne i København ikke mente, vores 
borde var gode nok til at spille FM 

Sommernyt fra 
snookerafdelingen 
Flemming Valsgaard, formand for snooker 
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på, og ønskede FM flyttet til Vor-
dingborg.  
 

Det kan vi til dels godt give dem ret 
i, for Grøndalcentret´s borde er ikke 
særligt pæne. Der er lidt huller hist 
og pist, men de har set værre ud, 
end de gør nu ved andre stævner, i 
den tid jeg har været med, og det er 
siden 83. Men der er vist også gået 
lidt profit i den.. 
 
Vores klubturnering er færdigspillet, 
og vi afholder afslutning og præmie-
uddeling  fredag den 4 juni, men vi 
træner og hygger dog måneden ud. 

Vi starter op igen på en ny sæson 
fredag den 6 august. 
 

Til nye som skulle have lyst til at 
spille snooker, bor vi i Grøndal-
centret  på første sal over cafeteriet 
elevator findes, vi skal nok tage 
pænt imod jer, og vi har forskellige 
hjælpemidler til rådighed samt vores 
egne 2 Snookerborde. 
 
Ellers ønsker vi jer alle i Lavia Kbh. 
en rigtig god sommerferie og på 
gensyn. 
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Den 11. maj 2004 var der indkaldt 
til årsmøde i Grøndalscentret. 
 
Når man tænker på, hvor mange 
foreninger, der kommer i centret, 
syntes jeg, det er for få, som benyt-
ter lejligheden til at stille spørgsmål 
til centrets ledelse og brugerbesty-
relse. 
 
Man kan også en så-
dan aften måske få 
noget information. 
 
Blandt andet fik vi 
endnu en orientering 
om det kommende 
tagprojekt. 
Det fik vi også sidste 
år, men det går ikke 
altid hurtigt, når man 
skal renovere et cen-
ter – man vil hellere bygge nyt. 
 
Men hvor om alt er, så er taget sta-
dig utæt, og vi skal endnu et år slås 
med andre scener. 
 
Nu er planen den, at vi håber på, at 
det kan sættes i gang næste år den 
1. maj. 
Men det kræver, at Københavns 

kommune ud over de 13 millioner, 
de har bevilget på deres budget, til 
august får flere penge op af lom-
merne, da det er beregnet at skulle 
koste lidt over 50 millioner kroner. 
 
På mødet i år var der en del, som 
ønskede at slutte deres arbejde i 
brugerbestyrelsen. 
 

Blandt andet havde 
jeg på et møde den 
13. april 04 meddelt, 
at jeg gerne ville 
stoppe. Dette skyl-
des ikke, at jeg hav-
de tabt lysten, nej 
det skyldes, at jeg 
den 23. marts 2004 
blev valgt som be-
styrelsesformand i 
Gribskovhallerne i 

Græsted.  
 
Vi har deroppe siden 1974 haft en 
idrætshal, men fik sidst i år 2003 en 
hal mere. 
Det betød så, at vor stab blev udvi-
det fra 2 heltidsansatte til 4. 
Det syntes jeg var en god udfor-
dring, som jeg nu har påtaget mig. 
 

Årsmøde i Grøndalscentret 

Fortsættes  

Allan Hein 
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Vi har efter bygning af ny hal og 
nye omklædningsrum, samt flere 
klublokaler fået betydelig mere at se 
til. 

 
Som nævnt var der flere som forlod 
brugerstyrelsen i Grøndalscentret, 
og det betød, at der skulle vælges 3 
nye medlemmer og 2 suppleanter. 
 
Endvidere stillede Kurt Brandt nu 
op som selvorganiseret medlem og 
blev valgt. 
 
 
De nye er: 
Hans Jørgen Pedersen  
GF Gefion (gymnastik) 
 

Anker Nielsen  
KBK (billard)  
 

Martin Raabjerg  
LAVIA (handicapidræt) 
 
Suppleanter: 
Martin K. Jensen  
Shinken Karate 
 

Berit Nilsson  
KBK (billard) 
 
Personlig var jeg glad for, at Lavia 
stillede med en kandidat, da det er 
vigtigt, at vor klub fortsat er med i 
front.  
 
 
Jeg ønsker god vind til Martin. 
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